
 

 

 

Møde: Videomøde  
Afbud: Christina og Bjarke 

Dato og tid: Onsdag den 6. maj kl. 20-21.30 

 

 Dagsorden Referat 

1. 
 
 

Orienteringer 

• Personalesituation 
• Hærværk ved skolen 
• Status på genåbning for 0.-5. kl. + 

SFO og hjemmeundervisning 

Der er ansat ny viceskoleleder pr. 1. juni. 
Der er ansat en ny lærer pr. 1. august i stedet for 
Jane Bohnsen, som er gået på efterløn. 
Derudover skal der ansættes en støttepædagog til 
kommende 3. klasse i skoleåret 20/21. 
 

2. 
 
 

Økonomi  

• Orientering om regnskabet for 
2019 og budget 2020 

• Afslutning af udearealer 

Regnskab godkendt for 2019, samt budget for 
2020. 

3. 
 
 

Næste skoleårs timefordelingsplan 

• Det foreslås, at temafredage i 
udskolingen i stedet bliver erstattet 
af en månedlig fagdag 

• Forslag til timefordeling sendes på 
mail til jer onsdag. 

Udskolingen vil køre med ca.10 fagdage om året 
(3 i kulturfag, 3 i humanistiske fag og 4 i naturfag 
(idræt muligvis undtaget eller indlagt i nogle af 
fagdagene), så det bliver en fagdag hver fjerde 
uge. Fagdagene bliver organiseret, så det bliver 
skiftende ugedage.  
Praksisfaglighed i udskolingen bliver 4 dage årligt 
- to i efteråret (evt. mandag og tirsdag) og to i 
foråret (evt. onsdag og torsdag). 
Timefordelingsplan godkendt. 

4.  Skolebestyrelsens årsberetning 

• Er der et udvalg, som vil melde sig 
til at skrive årsberetningen for 
skolebestyrelsen. 

Annemette og Britt laver udkast til årsberetning. 
Interesserede inviteres til møde om årsberetning 
til august (før/efter et skolebestyrelsesmøde) 

4. 
 
 

Lejrskoler 

• De aflyste lejrskoler for 
nuværende 5. og 8. kl. foreslås at 
blive udsat til næste skoleår - 
efterår 2020. 

• Derudover foreslås det, at 
kommende 7. og 8. kl (14+18 
elever) tager til København 
sammen – evt maj eller september 
2021. 

Det godkendes, at lejrskoler for nuværende 8.a og 
nuværende 9.a udsættes til efteråret.  
Derudover besluttes det, at kommende 7.a og 
kommende 8.a kommer på lejrskole sammen i 
København til maj eller september 2021 (alt efter 
hvad der kan lade sig gøre). Der kigges også 
fremad, og der menes her, at det kan være 
fordelagtigt at tage to årgange afsted med de små 
årgange, både trivselsmæssigt og økonomisk. 

5. 
 
 

Elevrådet 

• El-kedel 

• Den gode skoledag – den gode 

time: Elevrådet ønsker en 

drøftelse af dette emne. Hvad er 

en god time/skoledag? Eleverne 

ønsker mere bevægelse. 

Udsat da elevrådet ikke deltog på mødet. 



 

 

6. 
 
 

Eventuelt 
 

 

   

 

 


